

RE-X

DIN 02237724, 100 capsules, Traditional herbal sedative, Stock No. 1241-6

RE-X, a sedative and tranquilizing formula, is designed to support the nervous system. RE-X provides botanical sources of several nutrients including calcium.

Did you know?

RE-X does not hinder reflexes or reaction time like many chemical sedatives, as peripheral blood circulation is increased.

What makes RE-X different from HVP (Hops, Valerian, Skullcap), another sedative and tranquilizing formula, is that it contains black cohosh, an emmenagogue, which stimulates and promotes a normal menstrual flow; and wood betony, a nervine tonic, which strengthens and feeds the nervous system.

NSP Advantage

100 capsules. Traditional Herbal Sedative.

Ingredients: 440 mg combination of the finest valerian (*Valeriana officinalis*) root, 97 mg; passion flower (*Passiflora incarnate*) herb, 89 mg; black cohosh (*Cimicifuga racemosa*) root, 78 mg; hops (*Humulus lupulus*) flowers, 72 mg; catnip (*Nepeta cataria*) herb, 56 mg; wood betony (*Betonica officinalis*) herb, 48 mg, and capsicum (*Capsicum annuum*) fruit.

The herbs in this formula have naturally-occurring amounts of calcium, manganese, niacin, selenium, and zinc.

Recommendation: Take one capsule with a meal three times daily. For the relief of nervousness, edginess, and restlessness due to the feelings of fatigue.

CAUTION: Pregnancy & Nursing.

Features & Benefits

- Calms and relaxes the nerves.
- Relieves nervous tension associated with anxiety and tense muscles.
- Reduces the effects of emotional upset and excessive stress upon the body.
- Reduces pain and inflammation.
- Relaxes muscle spasms.
- Promotes a good night's sleep.
- Traditionally used for menstrual cramps, nervous headaches, muscle spasms, arthritic pain, neuralgia, and insomnia.

RE-X

DIN 02237724, 100 capsules, Sédatif traditionnel à base d'herbes, No de stock 1241-6

RE-X, une formule sédatif et tranquillisante, est conçue pour soutenir le système nerveux. RE-X fournit les sources botaniques de plusieurs nutriments, y compris le calcium.

Saviez-vous que?

RE-X ne gêne pas les réflexes ou le temps de réaction comme le font de nombreux sédatifs chimiques, puisque la circulation sanguine périphérique est accrue.

Ce qui rend RE-X différent de HVP (Houblon, Valériane, Passiflore), une autre formule sédatif et tranquillisante, est qu'elle contient de l'actée à grappe noire, un emménagogue qui favorise un flux menstruel normal, et de la bétoine, un tonique nervin, qui renforce et nourrit le système nerveux.

Avantages NSP

100 capsules. Sédatif traditionnel à base d'herbes.

Ingrédients: Racine de valériane (*Valeriana officinalis*), 97mg; passiflore (*Passiflora incarnate*), 89 mg; racine d'actée à grappe noire (*Cimicifuga racemosa*), 78 mg; fleurs de houblon (*Humulus lupulus*), 72 mg; cataire (*Nepeta cataria*), 56 mg; bétoine (*Betonica officinalis*), 48 mg; et fruit du capsicum (*Capsicum annuum*).

Les herbes de cette formule contiennent des quantités de calcium, manganèse, niacine, sélénium et zinc.

Mode d'emploi: Prendre une capsule au repas trois fois par jour. Pour le soulagement de la nervosité, l'irritation et l'agitation dues à la fatigue.

AVERTISSEMENT: Grossesse et allaitement.

Caractéristiques et Bienfaits

- Calme et relaxe les nerfs.
- Soulage la tension nerveuse associée à l'anxiété et aux muscles tendus.
- Réduit les effets d'un bouleversement émotionnel et d'un stress excessif imposé au corps.
- Réduit la douleur et l'inflammation.
- Relaxe les spasmes musculaires.
- Favorise une bonne nuit de sommeil.
- Utilisée traditionnellement en cas de crampes menstruelles, maux de tête nerveux, spasmes musculaires, douleur arthritique, névralgie et insomnie.